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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az orosz vakcinával kapcsolatos információk." 

Tisztelt Miniszter Úr!

A járvány fordulópontjához látszik érni, mivel több ország illetve cég is teszteli már a COVID-19 
lehetséges ellenszereit/oltásait. Az előzetes hírek alapján a Magyar Állam az Oroszországban 
előállított vakcinákat tervezi majd beszerezni.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom Tisztelt Miniszter Úr érdemi válaszát:

Tervezik-e nyilvánosságra hozni az orosz vakcina dokumentációját? 

Készült felmérés arról, hogy a magyar lakosság hány százaléka oltatná be magát a kérdéses 
vakcinával (ha készült, kérem annak forrását csatolni)? 

Került Magyarország Kormányának tulajdonába olyan dokumentum Oroszországtól, amely 
ellentmond a sajtóban közölt hatékonysági rátának? 

Hány millió forintba kerül az említett vakcina 100.000 adagja a ráterhelt adókkal együtt? 

Adott-e a Vektor kutatóközpont tájékoztatást az oltás következtében fellépő esetleges 
mellékhatásokról? 

Várom érdemi válaszát.

Budapest, 2020. december 1.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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